

## Questions:

- 1) Why did the Puritans settle in North American (Massachusetts)?  
为什么清教徒在北美洲 (马塞诸塞州) 安顿下来？
- 2) What was the significance of the Mayflower Compact?  
五月花契约有什么重要意义？
- 3) What effects did the beliefs of the quakers have on William Penn's colony?  
(基督教) 贵格会教徒的信仰对William Penn的殖民地有什么影响？
- 4) What geographic features helped make Philadelphia and New York centers of trade?  
费城和纽约的哪些地理特征帮它们成为贸易中心？
- 5) What are some reasons people made the voyage to North American (13 colonies)?  
人们航海来到北美洲 (13个殖民地) 的原因有哪些？
- 6) What caused the price of the land to increase along the coastal plain? What effect did it have?  
什么导致沿海平原的地价上涨？地价上涨有什么后果？
- 7) What was life like for enslaved people on Southern Plantations?  
美国南部种植园里的奴隶的生活是什么样的？
- 8) Was slavery an accepted (**practice?**) throughout the 13 colonies. Explain with evidence from the text.  
奴隶制在13个殖民地是被接受的做法吗？用书里的证据解释你的答案。
- 9) What caused English colonies to being looking for new places to trade their goods? What were some effects of the new trade?  
什么导致英国殖民地寻找新的地方跟他们做贸易？这些新兴贸易有什么后果？